
第一图书网, tushu007.com
<<第十九届亚太区室内设计大奖参赛作品选>>

图书基本信息

书名：<<第十九届亚太区室内设计大奖参赛作品选>>

13位ISBN编号：9787561173565

10位ISBN编号：7561173563

出版时间：2012-12

出版时间：大连理工大学出版社

作者：翟东晓，深圳市创福美图文化发展有限公司　编著

页数：271

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<第十九届亚太区室内设计大奖参赛作品选>>

内容概要

亚太区室内设计行业的“奥斯卡奖”亚太区室内设计大奖举办至今已19年，是亚太地区最具权威的室
内设计赛事，皆在表扬杰出的室内设计项目和设计师，同时提高亚太区室内设计业内的专业水平和操
守。
亚太区室内设计大奖欢迎所有中国内地、中国香港、中国台湾、中国澳门、新加坡、日本、马来西亚
、泰国、印度尼西亚、印度、菲律宾、韩国、澳大利亚、新西兰等国家和地区的室内设计人士参加。

翟东晓主编的《居住空间(第十九届亚太区室内设计大奖参赛作品选)》收录了第十九届APIDA亚太大
奖的参赛作品，内容丰富，让我们分享设计师们的专业和创新杰作。
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章节摘录

版权页：   插图：    A storeroom stays next to the door to align to the wall, tidying the whole flat.The kitchen wall
is replaced with a pane of grey glass to add a stylish touch while accommodating the semi-open kitchen requested
by the homeowner and increase the perspective of the flat. Hatching up with the dark oak walls of the living
room,the kitchen wall gives the space a sense of unity. A set of door-liked screens are used to separate the dining
area and living room and allow the nature light to go through the screens into dining area.Meanwhile, it helps to
increase the space sense when opening the screens. The steel mirror frame in the living room is decorated with a
pane of gauze glass to separate the living room and the family room, enhancing the sense of transparency of the
space, and you can see every corner of the room. The bedroom is based on light color tone, creating a comfortable
ambience.
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编辑推荐

《第十九届亚太区室内设计大奖参赛作品选:居住空间》由大连理工大学出版社出版。
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